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Svar på fullmäktigefråga från Cristine 
Persson (C) om tillvaratagande av 
medborgardialogen i Torvalla 
 
Cristine Persson (C) har inkommit med en fullmäktigefråga om tillvaratagande av 
medborgardialogen i Torvalla. Frågan är ställd till Hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande, Katarina Nyberg Finn (S).   
 
Cristine Persson frågar:   

- Hur kommer den nya hälsocentralen i Torvalla att bemöta behovet av ”en väg in”? 

  
Svar på frågan   
Tack för frågan. 
 
Då öppnandet av en hälsocentral i Torvalla fortfarande är i planeringsstadiet är det för tidigt 
att säga hur verksamheten ska organisera en väg in i vården som är smidig, lättförståelig och 
effektiv.  
 
Det är dock en viktig fråga du ställer. Målet med en väg in i vården är att säkerställa att 
personen får rätt vård på rätt tid, att deras behov och önskemål beaktas och att deras väg 
genom vårdsystemet är så smidig och lättförståelig som möjligt. En effektiv väg in i vården 
är viktig för att säkerställa en hög kvalitet på vården och för att minimera stressen och oron 
för patienterna. 
 
Jag hoppas kunna återkomma till frågan längre fram. 
 
 
/Katarina Nyberg Finn (S) 


	Svar på fullmäktigefråga från Cristine Persson (C) om tillvaratagande av medborgardialogen i Torvalla

